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Benvolguts i benvolgudes companys, amics, professors, pares i altres familiars, 
 
En primer lloc, voldria agrair la presència de les autoritats, dels professors, dels familiars, de 
les parelles i dels amics que avui heu vingut, també la d’aquells que no han pogut venir, en 
aquest dia tan significatiu per a tots els universitaris que avui  ens graduem. 
 
Estic molt agraïda que se m’hagi ofert la possibilitat d’expressar la meva experiència en 
aquesta la nostra universitat. Quan em van proposar de fer aquest discurs vaig adonar-me que 
en cinc minuts no podia arriba a descriure ni de bon tros el que havien significat aquests tres 
anys a la Pompeu. 
 
Recordo el dia que vaig arribar a la Universitat Pompeu Fabra per matricular-me: em vaig 
posar a la cua, tothom feia la mateixa cara, ens miràvem els uns als altres, amb cara de 
desconcert. Pensava: Com serà la universitat? Què passarà?... Els primers dies tot eren nervis: 
Tindré prou nivell per estar a la universitat? Però després t’adones que a tothom li passa més o 
menys el mateix: són els nervis propis del món universitari, desconegut fins ara. Al setembre 
del 2005 entràvem per primer cop a les aules de la nostra facultat. Va ser el nostre primer 
contacte amb la vida universitària, i s’hi barrejava l’emoció, la incertesa i les ganes de menjar-
nos el món. Van ser moments molt intensos els primers dies, en què vam conèixer molta gent 
nova, companys i companyes que amb el temps es convertirien en amics. 
 
Aquests anys a la Universitat han estat exigents des del punt de vista acadèmic, però aquesta 
exigència era cíclica. És a dir, s’organitzava en trimestres que desembocaven en períodes 
d’exàmens, al llarg dels quals tot eren nervis i ansietats. Tot i que cada període d’exàmens ens 
feia patir molt (i en això, el primer no va ser pas pitjor que l’últim), ara m’adono que, en 
realitat, tot plegat era relativament senzill: assistir a classe, prendre apunts, llegir llibres, fer 
pràctiques, escriure treballs i, finalment, si encara calia, fer el temut examen. 
 
Vull expressar el meu agraïment als professors que, durant tres anys, han format part de la 
nostra vida universitària. Amb ells hem après i hem rigut, fins i tot de vegades —per què no 
dir-ho— ens hem enfadat quan la nota ens ha semblat que no era del tot justa.  
 
No vull allargar-me gaire més. Em queda un últim agraïment, no per això menys important, que 
va per a les nostres famílies i els nostres amics. Gràcies, doncs, als nostres pares, als nostres 
germans, als nostres avis, a les nostres parelles...  Perquè avui és un dia molt important per a 
tots nosaltres, però també ho és per a ells. Avui no solament ens graduem els universitaris de la 
promoció del 2008, sinó també una part de totes aquestes persones, que tot i que no eren a les 
aules ni es presentaven als exàmens, ens han guiat fins al dia d’avui  



 
 
Finalment, vull felicitar tots els meus companys de promoció. Penso que en cadascun de 
nosaltres hi ha una història diferent, però totes aquestes històries personals singulars 
conflueixen avui aquí, perquè hem finalitzat una etapa de la nostra vida. Només em resta 
desitjar-vos que tingueu molta sort, i dir-vos que lluiteu amb il·lusió per poder aconseguir tot el 
que us proposeu.  
 
Una abraçada molt forta per a tots i cadascun de vosaltres, perquè encara que només us he 
conegut personalment a uns quants de vosaltres, considero que la meva abraçada és per tots, per 
l’esforç que tots hem fet. 
 
Moltes felicitats a tots, ho hem aconseguit! 
 
Moltes gràcies 
 
 
 
 
 
 
 


